
Kasavuoren koulukeskuksen kameravalvontajärjestelmän hankinta (tarveselvitys) 
   
SOVV 19.05.2021 § 38  
 
  

 
Lisätiedot: 
rehtori Ilpo Ahlholm, puh. 050 599 5411 
etunimi.sukunimi@kauniainen.fi 
 
Kasavuoren koulukeskuksessa on kameravalvonta, joka valvoo koulun ulkotiloja. 
Sekä lukio että yläkoulu kokevat, että koulukeskusta on vaikea valvoa sen 
sokkeloisen rakenteen ja useiden eri sisäänkäyntien takia. Varsinkin illalla tämä 
on erittäin haastavaa, kun vahtimestari on yksin vastuussa koko 
koulurakennuksen turvallisuudesta. Lisäksi iltavahtimestari joutuu tarvittaessa 
käymään myös Mäntymäen koululla.  Kiinteistön sisälle tarvitaan 
valvontakamerat, jotta voidaan tehokkaammin ehkäistä koulussa tapahtuvaa 
kiusaamista, väkivaltaa, ilkivaltaa, varkauksia ja edesauttaa tällaisten tilanteiden 
selvittämistä.  
 
Uusi järjestelmä on tarkoitus integroida olemassa olevaan ulkotilojen 
valvontajärjestelmään ja tehdä järjestelmään tarvittavat uudistukset ja 
päivitykset. Toiveena on tallentava sisäkamerajärjestelmä, jolla voidaan kuvata 
moneen suuntaan. Erityisesti aulatiloihin tarvitaan 360-kamerat ja tarvittavat 
täydentävät suunnattavat kamerat. 
 
Alustavan hintatiedustelun mukaan kustannusarvio valvontajärjestelmän 
suunnitteluun ja toteutukseen olisi 30 000 € (alv 0 %). 
 
Ennen valvontakameroiden käyttöönottamista tullaan käymään yksityisyyden 
suojasta työelämässä annetun lain mukainen yhteistoiminta- tai 
kuulemismenettely ja valvonnan käyttöön ottamisesta tullaan tiedottamaan 
henkilökuntaa ja oppilaita sekä talossa muutoinkin vierailevia. 
 

Virkaa toimittava sivistystoimenjohtaja Maria Ekman-Ekebom: 
 
Suomenkielinen opetus- ja varhaiskasvatusvaliokunta esittää KH:lle 
kameravalvontajärjestelmää koskevan tarveselvityksen hyväksymistä ja 30 000 € 
määrärahan varaamista osaksi vuoden 2022 investointisuunnitelmaa. 
 

Päätös: 
Päätösehdotus hyväksyttiin. 

 
Liitteet: 

Tarveselvitys: Kasavuoren koulukeskuksen sisäkamerat 
 
 
KH 31.05.2021 § 115    
 
543/10.03.02.00/2021    

 
Todettakoon, että kaupunginhallitus ottaa kantaa kameravalvontajärjestelmää 
koskevan määrärahan suuruuteen vuoden 2022 talousarvioesityksen yhteydessä. 
 

Kaupunginjohtaja Christoffer Masar: 



 
Kaupunginhallitus hyväksyy liitteenä olevan kameravalvontajärjestelmää 
koskevan tarveselvityksen. 
 

Päätös: 
Päätösehdotus hyväksyttiin. 

 
Liitteet: 

Tarveselvitys: Kasavuoren koulukeskuksen sisäkamerat 


